
 

 

 
Kaupunginhallituksen tietoon saatettavat asiat 
  
Kaupunginhallitus 10.12.2024 § 191    
2/00.01.02/2024    
 

1. Keski-Pohjanmaan koulutusyhtymän yhtymähallituksen 
21.11.2024 pöytäkirja. 
 

2. Maakuntavaltuuston 2.12.2024 pöytäkirja. 
 

      
 

Päätös  
3.Anja Törmä kertoi Keski-Pohjanmaan hyvinvointialueen 9.12.2024 
pidetyn aluehallituksen kokouksesta, jossa on käsitelty muun 
muassa Kannuksen ja Tunkkarin vuodeosastojen lakkauttamista. 
Asia menee vielä aluevaltuuston päätettäväksi 16.12.2024. 
Kaupunginhallitus kävi laajaa keskustelua hyvinvointialueen 
tilanteesta ja sen vaikutuksesta maakuntaan. 
 
4. Hannele Ilola toi terveiset Soiten turvallisuus- ja 
pelastuslautakunnan kokouksesta 3.12.2024. 
 
5. Eero Hanni tiedotti Märsylän koulun päätösjuhlasta, jonka 
kyläyhdistys järjestää 3.5.2025. 
 
Lisäksi kaupunginhallituksen jäsenet ottivat esille ja keskustelivat 
seuraavista aihepiireistä: 
- kotipalvelun esille tuoma huoli ikäihmisten pärjäämisestä yksin 
kotonaan 
- Gasgridin julkistama vetyputkiverkko tulee myös Kannuksen kautta 
ja luo monia mahdollisuuksia, joita tulee kaupungin toimesta kaikin 
tavoin edistää, maanomistajien oikeudenmukainen kohtelu on 
tärkeää 
- Eskolan palojätteiden tilannekatsaus, hallinto-oikeus on kumonnut 
omistajien tekemän valituksen, mutta antanut lisäaikaa siivoamiselle 
30.4.2025 saakka. Poliisi epäilee tuhopolttoa. 
- Korpelan Voiman uusi toimitusjohtaja valitaan yhtymävaltuuston 
kokouksessa 18.12.2024 
- Kannuksen päästöhyvitykset, Hinku-verkosto 
- yhteisöllinen asuminen. 
 
Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Anja Törmä lausui kiitokset 
kuluneesta vuodesta sekä toivotti hyvää joulunaikaa. 

 


